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To: Ears ERE. aks (RAED) [RELI @minvws.nl]
From:

:
3 )

Sent: Mon 11/23/2020 2:47:35 PM

Subject: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Received: Mon 11/23/2020 2:47:35 PM

BE het al doorgestuurd inderdaad, maar bedankt voor de check!

Groeten,

ver: BE IE15) EEE erinws >Verzonden: maandag 23 november 2020 15:40

ar:IECI. (CREE) EE irs.

Onderwerp: FW: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Zie onderstaand tbv ICT stand?

Zal [EEE hebben aangeleverd
Groet

Verzonden: maandag 23 november 2020 15:28

aan: EEE.
OR

IE (ED) ERED eo rinvws >; [EKER . BR (EEE)ERED© minvws.n>
Onderwerp: FW: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Ter info

Verzonden: maandag 23 november 2020 15:24

Aan: SERIE @ minvws.nl>

CC: EAI EAE < 5.1.2e @rijksoverheid.nl>

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

stuurt vanavond een email naar EEE Dit kan dienen als stavaza. Het geeft een beeld van de scenario’s per

cohort/prikveld en termijn wanneer gereed.
Daaruit volgt ook met verzoek aan VWS voor opdrachtbieven, met als belangrijkste die voor VZVZ ivm de koppeling van de HA

aan het LSP.

oEE

Verzonden: maandag 23 november 2020 15:09

sor

JEN HTL riksoverheid.nl>; | ES. EEE BE minbzk.nl>

CC: , BE, AE

) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Ik hoor het graag, fijn als er helderheid komt tav de rol/verantwoordelijkheidsverdeling. I

n het verlengde daarvan, kunnen jullie iets op papier zetten over de laatste stavaza en de grootste knelpunten zodat we DGV en

MVWS goed kunnen informeren? Ik had dit ook al aan gevraagd. Deadline was 14:00 maar gaf al aan dat dit niet

ging lukken, fijn als het zsm kan. Goed om, in overleg met en [BE afspraken te maken over deze taak en de

eindverantwoordelijkheid, ik voel me nu niet voldoende op de hoogte om een inschatting ta maken van hoe het er voor staat.

Ook goed om de link strak te houden met de collega’s die de gesprekken voeren met de uitvoerende partijen, niet alleen om de

uitvoerende partijen in de meerwerkstand te krijgen op technisch vlak maar ook omdat de uitwerking van het register veel kan

betekenen voor de onderhandelingen met deze partijen tav randvoorwaarden, uitvoering, vergoeding, etc.

Groet,
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Van: < rijksoverheid.nl>

Verzonden: maandag 23

file
2020 14:23

) SEE @minvws.ni> IED JES© minbzk.nl>
|

<

< minvws.nl>

te RE:rs besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Halo EXE]
Bedankt voor de info. Ik neig op het eerste gezicht naar het signaleren van de behoefte en het uitzetten. Ik denk dat het goed
zou zijn dit vanuit het crisisteam altijd via mij, als crisismanager VWS, loopt. Maar natuurlijk zijn wij ook nog zoekende. We

stemmen het af en komen er op terug.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e 5.1.2¢

5.1.2¢

Verzonden: maandag 23

ri
2020 13:57

Aan: @minbzk.nl>

cc: rijksoverheid.ni>; i GE)EEE© minvws.nl>
Onderwerp: RE:encrigd besluit t.a.v. subselectieHecoviD

In principe zou dat via mij gaan, ism DI en evt WJZ, maar het hangt er ook van af hoe jullie het willen inrichten qua team. Als

crisismanagers vallen jullie direct onder EY en Bas ik het goed heb, maar het team vaccinimplementatie heeft nog een MT-

lid, ,
met wie ik afstem. Willen jullie de opdrachtbrieven vanuit de crisisteams, als onderdeel van jullie taak

versturen, of signaleren jullie deze behoeft en zetten jullie het uit naar de programmadirectie? In het laatste geval, met wie

moet er afgestemd worden?

Is helder naar wie de opdrachtbrieven moeten en wat er in moet staan?

In de bijlage ter info: opdrachtbrief vanuit PG aan de HISSen tbv benodigde ICT aanpassingen voor het selecteren en oproepen

van medische risico patiénten. Dit staat los van de benodigde HIS aanpassingen tav het centrale register.

Groet,

Verzonden: maandag 23 november 2020 13:09

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Andere vraag: RIVM komt met het verzoek om opdrachtbrieven te sturen naar koepels VZVZ en GGD GHOr enzo..

Totaal 4.

Deze brieven moeten in lijn zijn met VWS beleid. Wie kan deze brieven (met ons) opstellen?

crEER

van: EEN BE BEY BEYeminvws.ni>
Verzonden: maandag 23 november 2020 12:41

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Ik zal het eea op papier zetten met een PM, dan kan ik je aanvullingen op een later moment nog meegeven.
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Verzonden: maandag 23 november 2020 12:27

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

14u is ambitieus. Ik heb overleg tot 16u

Verder hoor ik al dat jij een belangrijke schakel bent o verschillende dossier die ik ook binnen ons bereik zie.

Laten we kijken hoe we dat organiseren. Voorlopig zitje dan in het strategisch crisisberaad.

oEE

Verzonden: maandag 23 november 2020 12:22

minbzk.nl>

CC: , minvws.nl>

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Urgentie: Hoog

Ik hoor net dat het overleg met DGV en MVWS naar morgen is geschoven, lukt het om vandaag voor 14:00 als iets mee te

kunnen geven? Het moet daarna direct de lijn in om morgenochtend klaar te liggen voor DGV. Dank alvast!

Groet,

5.1.2e

var: IKE BED. (ERE)
Verzonden: maandag 23 november 2020 11:43

Aan: < minbzk.nl>

CC: ) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Hi

lling hierop, er is wekelijkst overleg tussen DGV, IEEE: daarna een overleg met vmvws, BED BES
, RIVM om de vaccinatiestrategie te bespreken Zouje hiervoor enkele zinnen stavaza kunnen geven om mee te

geven? Dank alvast!

Groet,

ver:IEEBED.EEE)Verzonden: maandag 23 november 2020 10:56

Aan: < minbzk.nl>

CC: , ) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

+i EEE

Ik weet niet zo goed hoe mijn rol invulling gaat krijgen. Ik was in eerste instantie de inhoudelijke link en de beleidsmedewerker

vanuit de programmadirectie COVID-19 die zich bezig hield met de juridische- en beleidskaders van het centrale register (ism
DI, WJZ en PG), maar aangezien jij en [ESN (en ) hier nu leidend gaan worden lijkt mij dat eea ook afhangt van hoe jij
en EY (en EER) de teams willen vullen en hier invulling aan willen geven. Het is volgens mij niet de bedoeling dat ik EE

van het strategisch crisisberaad betrokken ben.

Om je een idee te geven, ik ben in ieder geval nog bezig met de volgende dingen irt (beleid rondom) het centrale register:
- Besluit voor minister voorbereiden tav wel/niet vaccineren van RNI niet ingezetene met verblijfplaats in NL en

asielzoekers

- de opdracht aan het COA via verzoek aan min JenV over het vaccineren van asielzoekers, en daarmee de gegevens die

van het COA naar het RIVM moeten voor het register.
- (RvIG heeft reeds al opdracht ontvangen om gegevens van RNI niet ingezetene met verblijfplaats in NL al met RIVM te

delen).
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- Ik zou jullie graag willen koppelen met het team dashboard, ik spreek hen vandaag.
- Er moet een nieuwe DVO komen voor GGD GHOR zodat zij financiéle dekking hebben voor de benodigde ICT

aanpassingen tav het werk rondom het vaccin, hierover heb ik morgen een afspraak met DI en GGD GHOR

- Persvragen rondom het centrale register, oa lessons learned van de Mexicaanse griep en hoe we het nu anders doen met

het huidige register
- Delen van de nota ter beslissing over uitwerking van het register met Stas en MMSZ vanwege respectievelijke

dossiers/verantwoordelijkheden
- Uitwerken van juridische mogelijkheid (ism WJZ en het CBG) tot verschaffen van BSN gegevens van mensen die en

bijwerking melden aan het Lareb zodat zij via het RIVM gegevens uit het centrale register kunnen krijgen.

Hoe zien jullie dergelijke onderwerpen binnen jullie verantwoordelijkheid vallen? Pakt iemand (ik?), als onderdeel van jullie
teams dit op of schakel ik hierover met jullie teams waar nodig en houden jullie je enkel aan de technische uitwerking? Gezien

de lijst van aannames en beleidsonzekerheden van [EEEE/RIVM van afgelopen maandag lijkt het mij in ieder geval zinvol om

nauw in contact te blijven met elkaar.

Als laatste, [ERIE wil nav de MR en ter voorbereiding van deze week graag een update over: ICT, verantwoordelijkheden. Heb jij
een paar zinnen voor mij over hoe jullie het nu opzetten? Zou fijn zijn!

Ik hoor het!

Groet,

Verzonden: maandag 23 november 2020 10:06

Aan:IEE , BE)JE eminvws.ni>
Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

+IEEE

Dank voorje info. Blijf vooral doen: dan kan ik beeld krijgen en ook schiften.

Nog een vraag gelijk: is he doeling dat jij bij het strategisch crisisberaad blljft? (zoals stuurgroep eerst was?) Ben jij

inhoudelijk verbonden met als opdrachtgever?

Gra:

Verzonden: maandag 23 november 2020 09:40

minbzk.nl>

minvws.nl>; aE ER) HEE eminvws ni>
Onderwerp: FW: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Dag IENEZE
Ter info. Ik weet niet wat er voor jouw allemaal relevant is of met wie en op welk niveau ik dergelijke info (straks) het beste kan

delen, vandaar nu even naar jouw!

Groet,

Verzonden: vrijdag 20 november 2020 16:05

@minvws.nl>; EE

A

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID
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Dank, wij kunnen zo verder.

Hartelijke groet,

ERE ERE CRE Foie)

51.2e

Verzonden: vrijdag 20 november 2020 13:44

; minvws.n!>; [REM

Onderwerp: RE: Benodigd besluit t.a.v. subselectie doelgroep COVID

Hoi EXER volgens mij weet ik zo voldoende, zowel mbt de uitwerking van de HISsen als de prioritering irt CIMS. Ik ben akkoord

met jullie voorstellen. Kunnen jullie hier dan zo mee verder? Groet, [FEE]
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